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Magic Mushroom Growkit 100% Mycelium (EN)
PREPARATION: Take these steps each time before you work with the Growkit.
1) Wash your hands and forearms, but do not apply disinfectant! Make sure to not 
have any soap on your hands. Never use gloves!
2) Clean your work area, close the windows to avoid air movement.
3) Set aside time to work with the mycelium without interruption

Attention!
The product shall not be “activated” nor shall any water be put into the 
perforated bag! Please keep only to these instructions!

1) Wash your hands thoroughly and clean the outside of the growkit with a dry cloth.

2) Remove the lid, wash it with clean water and store itfor later.

3) Place the box into the bag and close it with the clips.

4) Wait for 10 days and watch for the formation of pins (baby mushrooms).

5 & 6)  In case that no mushrooms are growing after 14 days, place the Magic Cake 
upright in the box. Never touch the cake with gloves!
 
7 & 8) Close the bag again and wait a few days. Contact our support, if nothing grows: 
https://support.provithor.com/

9) The mushrooms should be harvested just before the membranes on the under cap 
start to loosen for best results. You can see this from the outside, without opening the 
bag. If you let the caps open, spores will fall out and make dark stains. That is not 
dangerous but does not look nice! And it is believed that the mushrooms are less potent, 
then.

10) The mushrooms can be harvested at any size. While harvesting, gently grasp the 
stalk and twist it left/right. When the mushroom becomes loose, pull it out as completely 
as possible.
Important: the mushroom should be removed completely! Remove possible remains of 
the mushrooms from the cake – all over the cake (bottom/sides). If necessary, take the 
cake out of the box to harvest every mushroom or part of mushroom!

11 & 12) Mushrooms don't just dry by themselves! If you leave them lying around at room
temperature, they will spoil. Make sure you have either a fruit dryer available, or get our 
heat mat dryer. Do not dry inside an oven this might completely destroy them!

13) Fill water into the box, take the lid from step 2) and close the box.

14 - 16) Let it soak for one hour, then pour the water out and restart the growing.



Magic Mushroom Growkit 100% Myzelium (DE)
VORBEREITUNG: Unternimm diese Schritte jedes Mal bevor du mit dem Growkit 
arbeitest.
1) Wasch dir die Hände und Unterarme, benutze kein Desinfektionsmittel, benutze
KEINE Handschuhe.
2) Säubere deinen Arbeitsbereich, schliess die Fenster. 
3) Nimm dir Zeit, um ohne Unterbrechung zu arbeiten

Achtung!
Diese Growbox wird Anfangs nicht gewässert (“aktiviert”) und es wird 
kein Wasser in den perforierten Beutel gegeben! Bitte nur nach 
Anteitung vorgehen!

1) Wasche dir die Hände gründlich und reinige die Außenseite des Growkits mit einem 
trockenen Tuch.

2) Entferne den Deckel, wasche ihn und bewahre ihn für später auf.

3) Stell die Box in den Beutel und verschließe ihn mit den Clips.

4) Warte 10 Tage und achte auf die Bildung von Pins (Babypilze).

5 & 6) Falls nach 14 Tagen keine Pilze wachsen, stelle den Substratkuchen aufrecht in die 
Schachtel. Nutze dafür keinesfalls Handschuhe!

7 & 8) Verschließe den Beutel wieder und warte ein paar Tage. Kontaktiere unseren 
Support: https://support.provithor.com/

9) Für ein optimales Ergebnis sollten die Pilze geerntet werden, kurz bevor sich die 
Membranen an der Unterkappe zu lösen beginnen. Das kann man von außen sehen, ohne
den Beutel zu öffnen. Ansonsten fallen die Sporen aus und machen Flecken. Das 
ist nicht schlimm, sie aber nicht schön aus!

10) Die Pilze können in jeder Größe geerntet werden. Fasse beim Ernten vorsichtig
den Stiel an und drehe ihn nach links/rechts. Wenn sich der Pilz löst, ziehe ihn so weit wie 
möglich heraus. Wichtig: Der Pilz sollte vollständig entfernt werden. Alle Reste müssen 
abgeerntet werden – auch an den Seiten und auf dem Boden. Ggf. muss man dafür den 
Myzelkuchen aus der Box nehmen, um alles abzuernten!

11 & 12) Pilze trocknen nicht einfach von selbst! Wenn du sie bei Zimmertemperatur 
liegen lässt, verderben sie. Stelle sicher, dass du entweder einen Obstrockner zur 
Verfügung hast, oder besorg dir unsere Trockenmatte. Trockne sie keinesfalls in einem 
normalen Ofen, das zerstört sie mit Sicherheit!

13) Fülle Wasser in die Box, nimm den Deckel aus Schritt 2) und schließ die Box.

14 - 16) Lass sie 1 Stunde ziehen, gieß dann das Wasser ab und beginne erneut mit  dem 
Anbau

https://support.provithor.com/

